
Ucan: Taka szansa zdarza się raz w życiu
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Możemy praktycznie powiedzieć, brakuje jedynie oficjalnego

potwierdzenia. Ucan zasili Romę na zasadzie dwuletniego wypożyczenia z

prawem do wykupu. W sezonie 2016/2017 Turek będzie mógł stać się

pełnoprawnym graczem Giallorossich. 

 

Jak podaje turecka prasa, prezydent Fenerbahce, Aziz Yildrim, potwierdził

domknięcie transakcji:

- Nie chciałem go sprzedawać. Jeśli na koniec Roma nie będzie chciała go kupić po

dwóch latach wypożyczenia, będziemy mogli zobaczyć Saliha ponownie z nami.

Będziemy szczęśliwi mając go ponownie z nami. Jest przyszłością i nigdy nie

chciałem go puścić. Jednakże pomyślałem, że jeśli wpłynę na jego marzenie, jakim

jest gra we Włoszech, stanę się jego nieprzyjacielem. Chcę, aby zrealizował swoje

marzenie, jestem pewien, że osiągnie wiele sukcesów. Cieszę się z osiągniętego

rozwiązania czyli dwuletniego wypożyczenia z ustalonym prawem do wykupu. Na

koniec będzie to prawie 15 mln euro i to liczba, której chcieliśmy. Chciałem odrzucić

negocjacje z Romą, ale potem zdałem sobie sprawę, że Salih Ucan chce naprawdę

odejść.

 

Z kolei dziennik sportowy FotoMac podaje wypowiedź piłkarza:

- Panie prezydencie, zawsze będę z Fenerbahce. Jednakże taka szansa pojawia się

raz w życiu. Nie chcę stracić tej okazji. Pozwólcie, że podziękuję wam za to. Mam

nadzieję, że nie będziecie mieli żalu.

 

Porozumienie potwierdza też agent piłkarza, Omer Uzun, według którego pozostało

już tylko omówienie kontraktu z Romą:

- Teraz brakuje jedynie rozmowy o wynagrodzeniu, które Salih będzie otrzymywał w

Romie.
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